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Predmet: Odgovor na poslanicko pitanje poslanice Milice Rondovic

Postovani g-dine Klaricu,

U prilogu Vam dostavljamo odgovor na poslanicko pitanje gospode Milice Rondovic
poslanice.

S postovanjem,
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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, gospodi Andeli
Jaksic-Stojanovic, ministarki prosvjete, nauke i inovactja postavijam sljedece

POSLANICKO PITANJE:

S obzirom na znacajna ulaganja u obrazovanje, mozete li nam reci koji su konkretni
projekti planirani za skole u Pljevijima?

Posebno me interesuje izgradnja fiskulturne sale za Srednju strucnu skolu i obnova
krova za OS „Salko Aijkovic” u Pljevijima. Ove investicije su kljucene za poboijsanje
uslova za fizicko obrazovanje i sigurnost.

Mozete li, molim Vas, pojasniti koje su mogucnosti finansiranja ill podrske koje
Ministarstvo moze pruziti za ovaj projekat?

Pitanje cu obrazloziti na samoj sjednici.

Molim za odgovor u pisanoj formi.

S postovanjem,

Milica Rondovic

Poslanica



ODGOVOR NA POSLANICKO PITANJE:

Postovana poslanice Rondovic,

Kao sto ste vjerovatno upoznati, kao neko ko je do skoro bio prosvjetni radnik, skoro
svaki objekat u Opstini Pljevija je u potpunosti rekonstruisan, tj. obrazovna
infrastruktura u ovoj opstini je vjerovatno na najvecem nivou u poredenju sa ostalim
opstinama. Predmetne rekonstrukcije. adaptacije i opremanja skolskih objekata na
tentonji Opstine Pljevija finansirana su kako iz budzetkih sredstava tako i kreditnih

sredstava KFW, CEB i EIB banke. Iz ovih projekata uradene su rekonstrukcije
energetske efikasnosti svih gradskih skola ali i izgraden novi vrtic u naselju Guke te
skola i sportska sala u istom naselju. Osim budzetskih i kreditnih sredstava poseban
doprinos unapredenju obrazovne infrastrukture na teritoriji Opstine Pljevija dat je kroz
donatorska sredstva, u prvom redu kroz donaciju Americke ambasade i to kroz

rekonstrukcije skola JU OS ..Mihailo Zugic” - Odzak i JU 0§ ..Bratstvo jedinstvo” -
Bukovica, te rekonstrukciji Gimnazije „Tanasije Pejatovic” u Pljevijima, dok je za
sledecu godinu planirana rekonstrukcija objekta JU 0§ „Radoje Tosic” - Srdanov Grob
cime donacije Americke ambasade u skolsku infrastrukturu prelaze milionske
vrijednosti kada su u pitanju Pljevija.

Cjelokupna crnogorska javnost imala je priliku prethodnih dana da cuje da su Vlada
Crne Gore, a zatim i Evropska komisija usvojili reformsku agendu za period do 2027.
godine, a ciji sastavni dio je i Plan rasta u kome je obrazovanje i obrazovna
infrastruktura u samom vrhu prioriteta. Na listi od preko 40 prioritetnih projekata
unaredenje crnogorskog obrazovanja svakako se nalaze i projekti obrazovne
infrastrukture u Pljevijima, a ovim putem bih izdvojila i projekat koji je predmet Vaseg
pitanja tj. izgradnja sportske sale za Srednju strucnu skolu u Pljevijima. Obavjestavam
Vas da, osim aspekta obezbijedenosti sredstava kroz Plan rasta, Ministarstvo

prosvjete, nauke i inovacija u prethodnom periodu radilo je na sustinskoj realizaiji ovog
projekta te su pribavijeni urbanisticko-tehnicki usiovi t u toku je priprema aktivnosti
obezbjedivanje Glavnog projekta.

U dijelu pitanja koji se odnosi na 0§ „Salko Aljkovic”, te problem na istom objektu u
dijelu krova, obavjestavam crnogorsku javnost, jer Vi ste svakako dobro upoznati, da
je rijec o jednom veoma uredenom objektu na kome je u prethodnom periodu preko
KFW kredita izvrsena potpuna rekonstrukcija objekta. Kako krov nije bio dio predmetne
rekonstrukcije, strucne sluzbe Ministarstva prosvjete, nauke i inovacija su vec preuzele
aktivnosti kako bi se u najskorijem roku rijesio i ovaj problem.

Jos jednom zahvaljujem na pitanju, u nadi da cemo zajednickim aktivnostima u

narednim periodu unaprijediti kako dio koji se tice infrastrukture, tako i obrazovni

proces u ustanovama u Pljevijima u cjelini.

S postovanjem.
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